
 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 31 maja 2021 roku o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:04 tego 

samego dnia. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym, w oparciu o platformę 

clickmeeting.com 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu XXXV sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Rokietnica w rej. ulicy Golęcińskiej, ul. Pocztowej i ul. 

Gminnej 

2) w sprawie: wprowadzenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

3) w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób 

bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

4) w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Rokietnica na 

lata 2021-2023 

5) w sprawie: wniesienia do Rokietnickiego Ośrodka Sportu Sp. z o.o. z siedzibą w 

Rokietnicy jako aport rzeczowy nieruchomości położonej w miejscowości Mrowino 

6) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

7) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica 

8) w sprawie: zmiany WPF Gminy Rokietnica na lata 2019 - 2034 

9) w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Starzyny 

10) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Urząd Gminy w Rokietnicy 
62-090 Rokietnica, ul. Golęcińska 1 
 

tel.: +48 61 89 60 633 
fax: +48 61 81 45 288 
 

www.rokietnica.pl 

 

Rada Gminy Rokietnica 

Protokół  

XXXVI Sesji Rady Gminy Rokietnica 

z dnia 31 maja 2021 r. 



W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bartnik 

2. Maria Chojnacka 

3. Michał Cieciora 

4. Agata Czerniejewska 

5. Ryszard Ćwirlej 

6. Paweł Dankowski 

7. Izabela Dziamska 

8. Piotr Hałas 

9. Agnieszka Kram 

10. Ryszard Lubka 

11. Adam Michta 

12. Władysław Mielcarek 

13. Anna Niesiobęcka 

14. Mariusz Puk 

15. Tomasz Skupio 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Sesje otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, Izabela Dziamska. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie porządku obrad. 

Wójt Gminy Rokietnica, Bartosz Derech złożył ustny wniosek o rozszerzenie porządku obrad o 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu omawiany 

na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad poprzez dodanie w pkt. 5 ppkt. 10.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Kram, Anna Niesiobęcka 

 

3. Przyjęcie protokołu XXXV sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś zgłasza uwagi do protokołu oraz zarządziła głosowanie 

nad przyjęciem protokołu XXXV sesji. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu XXXV sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Kram, Anna Niesiobęcka 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Rokietnica w rej. ulicy Golęcińskiej, ul. Pocztowej i ul. 

Gminnej 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowości Rokietnica w rej. ulicy Golęcińskiej, ul. Pocztowej i ul. Gminnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, 

Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/325/2021 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Rokietnica w rej. ulicy Golęcińskiej, ul. Pocztowej i ul. Gminnej Zał. nr 1 

 

2) w sprawie: wprowadzenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/326/2021 w sprawie 

wprowadzenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. Zał. nr 2 

 

3) w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób 

bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

 

Głosowano w sprawie: 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych i 

schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Kram, Anna Niesiobęcka 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/327/2021 w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób 

bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. Zał. nr 3 

 

4) w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Rokietnica na 

lata 2021-2023 

 

Głos zabrał Radny Ryszard Lubka, który apeluje, aby pracownicy Ośrodka Pomocy 

Społecznej wnikliwie weryfikowali sytuacje w rodzinach, którym pomagają. Aby szczególnie 

głębokiej analizie poddawali rodziny w których są dzieci, ponieważ najczęściej te dzieci 

doświadczają przemocy od swoich najbliższych i aby to te wszystkie głosy wołające o pomoc 

były słyszane.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla gminy Rokietnica na lata 2021-

2023.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, 

Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/328/2021 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla gminy Rokietnica na lata 2021-2023. Zał. 

nr 4 

 

5) w sprawie: wniesienia do Rokietnickiego Ośrodka Sportu Sp. z o.o. z siedzibą w 

Rokietnicy jako aport rzeczowy nieruchomości położonej w miejscowości Mrowino 

 

Radny Ryszard Lubka w nawiązaniu do wspólnego posiedzenia Komisji powiedział, że na 

tymże właśnie spotkaniu podło z ust Prezesa ROS-u stwierdzenie, że aportem rzeczowym jest 

nieruchomość w Mrowinie, która w tej chwili jest śmietnikiem. Radny poinformował, że na tą 

chwilę z całą pewnością nie jest ten teren śmietniskiem, a terenem, na którym znajduje się 

staw retencyjny ma ogromne znaczenie melioracyjne i apeluje, aby mimo tego, że jest 

aportem nie zasypywać go i aby nadal pełnił swoją funkcję. 

W odpowiedzi Prezes Maciejewski zapewnił, że zgodnie z projektem staw pozostanie nie 

zasypany, zostanie zrewitalizowany, będzie naturalną zlewnią wód z odpowiednia 

roślinnością i będzie pełnij dotychczasową funkcję.   

Głosowano w sprawie: 

wniesienia do Rokietnickiego Ośrodka Sportu Sp. z o.o. z siedzibą w Rokietnicy jako aport 

rzeczowy nieruchomości położonej w miejscowości Mrowino.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/329/2021 w sprawie wniesienia do 

Rokietnickiego Ośrodka Sportu Sp. z o.o. z siedzibą w Rokietnicy jako aport rzeczowy 

nieruchomości położonej w miejscowości Mrowino. Zał. nr 5 

 

6) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

 

 



Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/330/2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu. Zał. nr 6 

 

7) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bartosz Derech 

- Piotr Hałas 

Głos zabrał Wójt Gminy Rokietnica Bartosz Derech, który formalnie wprowadził 

autopoprawkę omawianą na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Radny Piotr Hałas zapytał czy w związku z wprowadzeniem autopoprawki zostaną 

wykonane poprawki po wykonaniu nawierzchni na ulicy Parkowej w Żydowie. 

Wójt poinformował, że pobocze zostanie wyrównane i powinien zostać skuty fundament, 

który nie był zadaniem uwzględnionym w tym projekcie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Rokietnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/331/2021 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Rokietnica. Zał. nr 7 



 

8) w sprawie: zmiany WPF Gminy Rokietnica na lata 2019 - 2034 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bartosz Derech 

 

 Wójt Gminy Rokietnica Bartosz Derech formalnie wprowadził autopoprawkę, omawianą na 

wspólnym posiedzeniu Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany WPF Gminy Rokietnica na lata 2019 - 2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/332/2021 w sprawie zmiany WPF 

Gminy Rokietnica na lata 2019 – 2034. Zał. nr 8 

 

9) w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Starzyny 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Starzyny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 

Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Kram 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/333/2021 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Starzyny. Zał. nr 9 

 

10) w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.  



Głos zabrał Radny Ryszard Lubka, który podziękował za pozytywne rozpatrzenie tego 

projektu uchwały, gdyż jest to już 3 uchwała nawiązująca do ścieżki rowerowej łączącej 

Mrowino i Rokietnice. Po raz pierwszy, dzięki tej Radzie, nie ma scysji wokół tego tematu i 

jest on potraktowany bardzo poważnie, bo co bardzo ważne do tej pory na tym odcinku drogi 

zginęły już 3 osoby. 

Radny Paweł Dankowski przypomniał, że gdyby nie opór poprzedniej Rady ścieżka pewnie 

by już istniała a jak wszystkim wiadomo ścieżki rowerowe są bardzo potrzebne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, 

Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

BRAK GŁOSU (1) 

Agata Czerniejewska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Kram 

 

Rada Gminy Rokietnica przyjęła Uchwałę nr XXXVI/334/2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. Zał. nr 10 

 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. Zał.nr 11 

 

7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Niesiobęcka 

- Bartosz Derech 

- Piotr Hałas 

- Adam Michta (Ad Vocem) 

- Paweł Dankowski 

- Maria Chojnacka 

- Mariusz Puk 

- Adam Michta 

- Paweł Dankowski (Ad Vocem) 

- Bartosz Derech 

Wójt Gminy Rokietnica Bartosz Derech poinformował, że zostały rozstrzygnięte dwa 

konkursy na dyrektorów szkół w Cerekwicy i Napachaniu, w wyniku którego dyrektorami 

zostali: Pan Maciej Ciesielski w szkole w Cerekwicy oraz Pani Małgorzata Łopatka  

w Napachaniu. Wójt pogratulował dyrektorom. 



Głos zabrała Radna Anna Niesiobęcka, która podziękowała Przewodniczącej Rady Gminy 

Rokietnica Izabeli Dziamskiej oraz Pani Marzennie Mruk Sołtys sołectwa Kiekrz-Pawłowice 

za wspólną inicjatywę i pomoc w zorganizowaniu dnia dziecka oraz akcji „Ratujmy pszczoły” 

oraz Urzędowi Gminy za wykoszenie boiska w Bytkowie. Radna zapytała, kiedy zakończą się 

prace PKP oraz związane z tym zmiany organizacji ruchu, ponieważ w niektóre dni ruch 

kierowany jest przez ulice Bytkowa. Radna zapytała również po jakim czasie pojawia się 

informacja w systemie o zaszczepieniu. W odpowiedzi zabrał głos Wójt Gminy Rokietnica 

Bartosz Derech, który w pierwszej kolejności pogratulował inicjatywy ratowania pszczół. W 

kwestii prac PKP Wójt nie ma na tą chwilę konkretnego terminu, w ostatnim czasie wpłynęło 

pismo od PKP z prośba o przedłużenie porozumienia na wykorzystanie dróg gminnych do 

końca października. Wójt powiedział, że niestety prace się przedłużają, ale w naszym 

interesie jest przede wszystkim, żeby bez problemu mogło toczyć się nasze zadanie, czyli 

przebudowa dworca kolejowego i żebyśmy nie mieli opóźnień z realizacją zadania a tym 

samym rozliczenia projektu unijnego. Zdaniem Wójta nie ma niestety możliwości 

bezpośredniego wpływu na przebieg tych prac, można jedynie na radach budowy prosić o 

aktualne harmonogramy i terminy zakończenia prac. 

W kwestii szczepień Wójt powiedział, że jako samorząd udostępniamy miejsce i pomagamy 

w organizacji. Otrzymał również sygnały, że są problemy z wpisywaniem osób 

zaszczepionych do systemu. W ostatnim czasie zwiększono liczbę stanowisk, które 

bezpośrednio po szczepieniu wpisywały taka informację do systemu. Wójt zaproponował, aby 

w razie dalszych problemów informować Urząd Gminy bądź Prezesa ROS-u. 

Ad vocem Radna Anna Niesiobęcka pochwaliła zorganizowany punkt szczepień na terenie 

naszej Gminy oraz poinformowała, że zgłosi nieścisłości związane z wpisaniem szczepień. 

Prezes Jerzy Maciejewski w kwestii szczepień poinformował, że osoby zapisane przez 

system szczepień, wprowadzane są od razu, natomiast problem pojawia się przy osobach, 

które z racji dostępnych szczepionek zaszczepiły się bez zmiany terminu w systemie. 

Powiedział, że na bieżąco prowadzone są interwencję w tym temacie. Radny Piotr Hałas 

powiedział, że powołanie spółdzielni socjalnej było bardzo dobrym pomysłem, i dziękuje 

osobom tam zatrudnionym za dobrze wykonane prace porządkowe w Żydowie i 

Rostworowie. Radny zapytał Zastępcę Wójta Gminy Rokietnica Arkadiusza Klapińskiego, 

czy będą wymieniane piaski w piaskownicach, ponieważ co roku w okolicach maja piasek był 

wymieniany oraz czy w związku z tym sołtysi mają opróżnić piaskownice z tego starego 

piasku czy może będzie to robiła firma, która dostarcza piasek. Radny zapytał czy w związku 

ze zdjęciem niektórych obostrzeń będzie można wynajmować świetlice wiejskie. 

W odpowiedzi Z-ca Wójta Arkadiusz Klapiński poinformował, że piasek sukcesywnie 

będzie wymieniany, zabierany będzie stary piasek i nasypany nowy, chyba, że będzie czysty 

to wówczas będzie wymieniana tylko wierzchnia warstwa. Radny Piotr Hałas 

zaproponował, aby przy wymianie piasku, jeżeli jest w miarę czysty nie zabierać go, tylko 

rozsypać wokoło piaskownicy. Z-ca Wójta Arkadiusz Klapiński powiedział, że w tej chwili 

robione są przeglądy placów zabaw i tam, gdzie będzie konieczność wymiany piasku zostanie 

to zlecone. Radny Piotr Hałas poprosił, aby została ujednolicona informacja co do wymiany 

piasku, czy jest wymieniany czy nie i czy we wszystkich sołectwach. 

Wójt w odpowiedzi na pytanie Radnego Piotra Hałasa powiedział, że wszystkie sektory 

działalności gminnej oraz spółek gminnych w momencie zdjęcia obostrzeń zostają również 

odmrożone i podobnie ma to miejsce w przypadku świetlic wiejskich. Zgodnie z 

przestrzeganiem aktualnego reżimu świetlice wiejskie mogą być wynajmowane. Wójt zwrócił 

się do Radnych z apelem, prośbą do namawiania naszych mieszkańców do szczepień, aby nie 

powtórzyła się sytuacja z ubiegłego roku, kiedy to po miesiącach letnich pojawiła się kolejna 

fala. Prosi również, aby w sytuacjach, kiedy nie wszystkie szczepionki w naszym punkcie 

szczepień zostają wykorzystane, nagłaśniać o tym fakcie i zachęcać do szczepień. 



Przewodnicząca Izabela Dziamska zapytała, czy wiadomo już, kiedy będzie kolejna akcja 

szczepienna w Rokietnicy. 

Prezes Jarzy Maciejewski odpowiedział, że w naszym punkcie wyznaczony dzień szczepień 

to czwartek. Najbliższy termin pierwszych dawek szczepień to czwartek 10 czerwca, 

natomiast drugie dawki zaplanowane są na 18, 19 i 30 czerwca. W sytuacji, kiedy w tych 

terminach drugiej szczepionki, zostaną nadwyżki dodatkowych dawek będzie się można 

zaszczepić po raz pierwszy. 

Radny Adam Michta powiedział, że na bieżąco współpracuje z Panią Sekretarz Danutą 

Potrawiak i nagłaśnia informację, że są dostępne dodatkowe szczepionki. Do tej pory udało 

się w tej kwestii zapobiec marnowaniu się szczepionek. 

Radny Paweł Dankowski zaproponował, aby w piaskownicach zastosować środek 

dezynfekujący piasek i tym samych uniknąć ogromnych kosztów wymiany piasku. Radny 

powtórzył to o czym mówił już na wspólnym posiedzeniu Komisji, że wybudowana została 

szkoła w Cerekwicy, bez pomocy finansowej ze strony rządu, że było to ogromnym 

obciążeniem dla budżetu Gminy a zwracając się z wnioskiem o sygnalizację świetlną na 

przejściu dla pieszych przy tejże szkole musimy partycypować w kosztach. Podkreśla jak 

ostatnie zmiany rządowe ugodziły w samorządy. 

Radna Maria Chojnacka zgłosiła brak oświetlenia na ulicy Polnej w Krzyszkowie oraz od 

przejazdu kolejowego na ulicy Głównej. 

Radny Mariusz Puk zgłosił potrzebę skoszenia traw na poboczach w Starzynach i 

Rogierówku oraz podziękował za zamontowane lampy na ulicy Polnej. Radny poprosił o 

uzupełnienie lamp na ulicy Kościuszki. 

Radny Adam Michta zwrócił uwagę na wykoszenia na ulicy Szamotulskiej. 

W odpowiedzi Wójt poinformował, że zgłosił już potrzebę zrealizowania takiego zadania. 

Przy okazji Wójt podziękował Radnemu Adamowi Michcie za udostępnianie informacji o 

wolnych szczepionkach, ponieważ jest to ogromna pomoc w tym aby te szczepionki się nie 

marnowały. 

Radny Paweł Dankowski zapytał czy w najbliższym terminie czwartkowych szczepień 

pierwsza dawką, jeśli zostaną szczepionki to czy można zaszczepić się również na drugą 

dawkę. 

Prezes ROS-u odpowiedział, że jeśli zostaną szczepionki to w możliwie największym stopniu 

są  starania, aby je wszystkie wykorzystać. Radny Paweł Dankowski wracając do 

wypowiedzi Radnego Adama Michty, ubolewa na tym, że na ulicy, gdzie mieszczą się punkty 

usługowe, sklepy itp. osobom, które tam pracują nie przeszkadzają te trawy, że nie zakłóca to 

estetyki tego miejsca oraz nad tym, że nie ma w naszym społeczeństwie potrzeby 

społecznikowskiej, aby przy okazji dbania o swoje posesje i przy okazji koszenia swoich 

trawników również zadbać o wspólny kawek zieleni.  

Wójt Bartosz Derech w kwestii koszeń poinformował, że Puk ma podpisane umowy i musza 

one być realizowane. Wójt wrócił do tematu szczepień i poinformował, że od 1 lipca 

formalnie ma być możliwość zmiany punktu drugiego szczepienia i zachęcał, aby osoby, 

które chcą skorzystać z naszego punktu nanosiły zmiany przez stronę internetową 

pacjent.gov.pl 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Izabela Dziamska zamknęła obrady XXXVI sesji Rady Gminy Rokietnica. 
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